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SLOVENSKO: Prezidentka Slovenské republiky Zuzana Čaputová se ve svém úterním vyjádření
dotkla celoplošného testování. Ona sama považuje za správné, aby bylo testování dobrovolné. A její
slova neunikla poslanci za Směr-SD Ľubošovi Blahovi, který uvedl, že Matoviče prezidentka
profackovala jako malého kluka, ale stejně z toho zase nic nebude.

Blaha ve svém příspěvku na sociální síti konstatoval, že „prezidentka Zuzana Čaputová právě
vynadala Igorovi Matovičovi, že takhle to dál nepůjde a že odmítá povinné testování“.

„Sice Matoviče přímo nejmenovala, ale profackovala ho jako malého kluka. Schytal to od ní jako drzý
spratek od Stiflerovy matky,“ napsal a dodal, že je ale škoda, že z toho opět nic nebude.

Podle Blahy totiž Čaputová zase nestáhne armádu a zase se bude vymlouvat a nakonec zase couvne.
„Šatičky jsou nakonec vždy důležitější než Slováci,“ dodal.

A v kritice pokračoval: „Matovič jí zase vzkáže, ať se vrátí k plotně nebo něco podobně ponižujícího a
sexistického jako naposledy… a ona se zase sesype.“ Podle Blahy je však dobře a je důležité, že
politický tlak roste. Dodává, že se ve Směru jdou obrátit na Ústavní soud SR, v koalici to podle jeho
slov vře a samosprávy se bouří. Konstatoval, že teď už se přidala i prezidentka.

Závěrem označil Matoviče za „trnavského Pinochetka“, který to schytává z každé strany. „Čím větší
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tlak, tím větší šance, že povinné celoplošné testování nebude,“ dodal.

Prezidentka o testování
Pokud by se mělo provádět celoplošné testování, prezidentka SR Zuzana Čaputová považuje za
správné, aby bylo dobrovolné, uvedla v úterním vyjádření.

Čaputová zároveň v reakci na aktuální politicko-společenskou situaci vyzvala vládu ke změně
přístupu. Poukázala přitom na negativní dopad pandemie na život obyčejných lidí, který se promítá
do zvýšení napětí ve společnosti.

„Potřebujeme vidět odpovědné politiky, schopné spolupracovat navzdory rozdílnosti názorů,
potřebujeme vidět jednotný plán podpořen širokou vědeckou obcí, který dá jistotu a šanci připravit
se na to, co přijde,“ upozornila prezidentka.

Za klíčové v boji s pandemií považuje obnovení partnerského přístupu mezi státem a občany. „Jsem
přesvědčena, že akceptování opatření ze strany občanů nelze vynutit hrozbami, ale argumentací,
smysluplností a srozumitelností opatření,“ uvedla a ujistila, že i ona chce být nápomocná v boji s
pandemií.

Výzvu ke změně přístupu tlumočila Čaputová i premiérovi Matovičovi. Čaputová přitom zohledňuje,
že pandemie zastihla Slovensko s krizemi v mnoha oblastech a míra problémů, kterým vláda čelí, je
nevídaná. Zdůraznila, že Slovensko potřebuje klidný, věcný a pragmatický přístup při řešení
pandemie. „A o takový jsem pana premiéra požádala,“ dodala.
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